

ISSN 1671-170X
CN33-1266/R

肿瘤学杂志

ZHONGLIUXUE ZAZHI

JOURNAL OF
CHINESE ONCOLOGY

浙江省肿瘤医院
浙江省抗癌协会



ISSN 1671-170X



9 771671 170118

2012年第18卷第



8

期

中国科技核心期刊 中国科技论文统计源期刊 中国抗癌协会系列杂志

肿瘤学杂志

2012年第18卷
第8期目次

Journal of Chinese Oncology 2012, Vol.18, No.8 Contents

《肿瘤学杂志》中国科技核心期刊

电子投稿 zlxzz04@126.com

专题报道 Special Reports

膀胱癌、前列腺癌研究专题

- NQO1* 基因多态性与膀胱癌易感性的关系.....傅晶 陈必成(561)
Relationship Between Genetic Polymorphism of *NQO1* and Susceptibility to Bladder CancerFU Jing, CHEN Bi-cheng
- UHRF1 在膀胱癌中的表达及临床意义.....于晓华 李建辉 郑俊彪等(565)
Study of Expression of UHRF1 in Bladder Cancer and Its Clinical Significance.....YU Xiao-hua, LI Jian-hui, ZHENG Jun-biao, et al.
- T₁G₃ 膀胱癌二次电切治疗体会.....吴慧玲 戴国平 杜小文(569)
Repeat Transurethral Resection for Bladder Cancer T₁G₃.....WU Hui-ling, DAI Guo-ping, DU Xiao-wen
- 促凋亡胱天蛋白酶衔接蛋白在前列腺癌组织中的表达研究.....马亚东 高继学 贺晓龙(572)
Expression of Proapoptotic Caspase Adaptor Protein in Prostate Cancer Tissue.....MA Ya-dong, GAO Ji-xue, HE Xiao-long
- 动态增强 MRI 结合 DWI 对前列腺癌的诊断价值.....马周鹏 滕华英 章顺壮等(575)
Diagnostic Value of Dynamic Contrast Enhanced MRI Combined with Diffusion Weighted Imaging(DWI)
for Prostate Cancer.....MA Zhou-peng, TENG Hua-ying, ZHANG Shun-zhuang, et al.
- 肌氨酸及其在前列腺癌诊治中的作用.....徐朝江 丁雪鹰 王卓(579)
The Role of Sarcosine in the Diagnosis and Treatment for Prostate Cancer.....XU Chao-jiang, DING Xue-ying, WANG Zhuo

基础·临床研究 Basic and Clinical Research

- 金银花多糖对小鼠 S180 肉瘤的抑制作用与机制研究.....刘玉国 刘玉红 蒋海强(584)
Inhibitory Effect and Mechanism of Polysaccharide from *Lonicera japonica* on Mice Bearing S180 Sarcoma
.....LIU Yu-guo, LIU Yu-hong, JIANG Hai-qiang

- KDR 基因沉默对胃癌 MGC-803 细胞增殖和凋亡的影响**.....郑彬 孙峰(588)
Effect of *KDR* Gene Silence on Proliferation and Apoptosis of Gastric Cancer Cell Line MGC-803.....ZHENG Bin, SUN Feng
- 益气清毒方联合 CTX 对 H₂₂ 肝癌小鼠抑瘤实验研究及机制探讨**.....熊墨年 彭旦明 张进等(593)
Experimental Research on Anti-tumor Effect of Yiqiqingdu Compound Combined with CTX in H₂₂ Hepatoma-bearing Mice and Its Mechanism.....XIONG Mo-nian, PENG Dan-ming, ZHANG Jin, et al.
- Apogossypolone 对乳腺癌 MCF-7 细胞株放射增敏的体外实验研究**.....魏芳 汪森明 胡丽娟等(596)
Radiosensitizing Effect of ApoG2 on MCF-7 Breast Cancer Cell Line *in vitro*.....WEI Fang, WANG Sen-ming, HU Li-juan, et al.
- 核素标记法联合亚甲蓝在早期乳腺癌前哨淋巴结活检中的应用价值**.....卢振铎 刘真真 杨辉等(602)
Application of Radiocolloid Combined with Methylene Blue in Sentinel Lymph Node Biopsy for Patients with Early Breast Cancer.....LU Zhen-duo, LIU Zhen-zhen, YANG Hui, et al.
- 紫杉醇脂质体联合奈达铂同步放化疗治疗中晚期宫颈鳞癌**.....梁卓林 梁煜 吴文强等(605)
Concurrent Chemoradiotherapy of Paclitaxel Liposome and Nedaplatin in the Treatment for Advanced Cervical Squamous Cell Carcinoma.....LIANG Zhuo-lin, LIANG Yu, WU Wen-qiang, et al.
- 原发性阴道恶性黑色素瘤 12 例临床病理分析**.....吴晓辉 张众(608)
Primary Malignant Melanoma of the Vaginal: A Clinicopathological Analysis of 12 Cases.....WU Xiao-hui, ZHANG Zhong
- 腹腔镜联合药物治疗卵巢子宫内膜异位囊肿的临床疗效分析**.....程爱花 王伟 郭丙静等(612)
Clinical Analysis of Laparoscopy Combined with Medication in the Treatment for Ovarian Endometriosis Cyst.....CHENG Ai-hua, WANG Wei, GUO Bing-jing, et al.
- 四君子汤在食管癌术后早期肠内营养中的应用研究**.....陈刚 徐旭东 叶波等(615)
Application of Sijunzi Decoction Combined with Early Enteral Nutrition to Patients with Esophageal Cancer Postoperation.....CHEN Gang, XU Xu-dong, YE Bo, et al.
- p53 和 ret 在不同类型甲状腺肿瘤中的表达及其临床意义**.....裘良斌 王军森 王平(618)
Expressions of p53 and ret in Different Types of Thyroid Neoplasms and Their Clinical Significance.....QIU Liang-bin, WANG Jun-sen, WANG Ping

综述 Reviews

- IGRT 在胸部肿瘤中的应用进展**.....林清认 许亚萍(622)
Image-guided Radiotherapy for Thoracic Neoplasms.....LIN Qing-ren, XU Ya-ping
- 血浆同型半胱氨酸与乳腺癌关系的研究进展**.....周志兵 周蕾蕾(626)
Research Progress in Relationship Between Serum Homocysteine and Breast Cancer.....ZHOU Zhi-bing, ZHOU Lei-lei

短论 Communications

- 涎腺上皮—肌上皮癌临床病理分析**.....周林霞 王艳丽 姚洪田(629)
Clinicopathological Analysis of Epithelial-myoepithelial Carcinoma of the Salivary Gland.....ZHOU Lin-xia, WANG Yan-li, YAO Hong-tian

D2-40 联合 Calretinin 在恶性胸膜间皮瘤诊断及鉴别诊断中的价值.....	张继贤 赵 莺 卢韶华(632)
The Value of D2-40 and Calretinin in the Diagnosis and Differential Diagnosis of Malignant Pleural Mesothelioma	
.....	ZHANG Ji-xian,ZHAO Ying,LU Shao-hua
超声引导下 vacora 旋切系统在乳腺良性肿瘤诊治中的应用.....	姚 春 徐 栋 茹融融等(636)
Application of Ultrasound-Guided Vacora Vacuum Assisted Biopsy System in the Diagnosis and Treatment	
for Benign Breast Neoplasms.....	YAO Chun, XU Dong,RU Rong-rong, et al.
81 例乳腺癌钼靶 X 线诊断体会.....	单鸿飞 裘华兴 蒋 宁(638)
Molybdenum Target Mammography in the Diagnosis for 81 Cases with Breast Cancer.....	SHAN Hong-fei,QIU Hua-xing,JIANG Ning
经阴道子宫肌瘤剔除术 15 例临床体会.....	张海燕(639)
Clinical Experience on 15 Cases with Transvaginal Myomectomy.....	ZHANG Hai-yan

短篇报道 Case Report

阑尾黏液腺癌 1 例.....	张红娟 王秀丽 张红波等(635)
Mucinous Adenocarcinoma of the Appendix:One Case Report.....	ZHANG Hong-juan,WANG Xiu-li,ZHANG Hong-bo, et al.

读者·作者·编者 Reader·Author·Editor

《肿瘤学杂志》投稿须知.....	(592)
------------------	-------

英文审校 高永良 责任编辑 张爽爽 戴丽琼

肿瘤学杂志(月刊)	Journal of Chinese Oncology (Monthly)
第 18 卷第 8 期(总第 120 期)	Vol.18,No.8
2012 年 8 月 20 日出版 1995 年创刊	Established in 1995
主 管 浙江省卫生厅	Charged with Zhejiang Provincial Health Department
主 办 浙江省肿瘤医院	Sponsored by Zhejiang Provincial Cancer Hospital
浙江省抗癌协会	Zhejiang Provincial Anti-Cancer Association
协 办 全国肿瘤防治研究办公室	Assisted by The National Cancer Research and Control Office
中国癌症基金会	China Cancer Foundation
中国生物医学工程学会	Division of Targeting Therapy Technology for Cancer,
肿瘤靶向治疗技术分会	Chinese Society of Biomedical Engineering
出 版 浙江《肿瘤学杂志》社	Published by Editorial Board of <i>Journal of Chinese Oncology</i>
杭州市半山桥广济路 38 号(310022)	38 Guangji Road
电话 (0571)88122280	Banshanqiao,Hangzhou 310022,PRC.
传真 (0571)88147297	Tel (0571)88122280
电子信箱 zlxz04@126.com	FAX (0571)88147297
名誉社长 余传定	E-mail:zlxz04@126.com
社 长 毛伟敏	Honorary Editor YU Chuan-ding
主 编 毛伟敏	Director of Journal Agency MAO Wei-min
编辑部主任 夏庆民	Editor in Chief MAO Wei-min
印 刷 杭州长命印刷有限公司	Editorial Director XIA Qing-min
广告经营许可证 3300004000056	Printer Hangzhou Changming Printing Co.Ltd.
国内发行 浙江省报刊发行局	Subscriptions Distributor Zhejiang Post Office
订 阅 全国各地邮局	Domestic Local Post Office
	Foreign China National Publishing Industry Trading Corporation(P.O.Box 782,Beijing, China)